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ÅRSMELDING 

Kallandsklubben Hyttelag 2020 

 

STYRET 

Styret består av: 

Roy G. Middleton Styreleder Roy.middleton.rgm@gmail.com 
Torill Sangolt Styremedlem ts@nokregnskap.no 
Trond Åkernes Styremedlem og veilagsrep trond@midgardgruppen.no 
Bente Boge Varamedlem bente.boge@mac.com 

 

Valgkomiteen består av: 

Torbjørn Rørvik Valgkomiteens Leder torbjorn@rorvik.info 
Njål Husøy Medlem njalhusoy@gmail.com 

 

Valgkomiteen har i oppgave å finne representanter til nye styremedlemmer før årsmøte avholdes.  
Ny Valgkomite velges på årsmøte.  Styret har følgende nyvalgsintervall: 

Styret: Periode 2020 2021 2022 2023 
Leder 2 år  Valg  Valg 
Styremedlem 1. 2 år Valg  Valg  
Styremedlem 2. 1 år Valg  Valg Valg Valg 
Varamedlem 1 år Valg Valg Valg Valg 

 

Styret og Styrets arbeid: 

Styre har avholdt i alt 4 styremøter og vert i jevnlig kontakt pr mail mht til de saker som har kommet 
til styret. 

Vårens dugnader og arrangement har måttet bli avlyst\utsatt grunnet Covid-19.  Dette gjelder blant 
annet ferdigstillelse av platting i stranden på Verpen, dugnader på vei etter vinter og konserten som 
var planlagt på Verpen (blanke messingen). 

Styret har jobbet mye med henvendelser fra ny grunneier.  Henvendelsene fra grunneier har vert 
tunge saker som har krevd at styret har bedt om hjelp fra hyttelagets medlemmer til å håndtere 
dette. 

Arbeidsgruppen bestående av Torbjørn Rørvik og Kjell Åge Kvamme har på en svært god måte 
assistert styret i de henvendelsene som foreligger. 

Styret har etter beste evne prøvd å holde medlemmene løpende informert. 

En del av henvendelsene fra grunneier har vert av en slik art at styret har hatt et tynt grunnlag for å 
vurdere innholdet eller ta aksjon på dette.  Styret har derfor vert nødt til å kontakte advokat for å gi 
svar på en del spørsmål.  Denne kommunikasjonen har Torbjørn Rørvik stått for, og han har lagt ned 
mye arbeid i dette.  Svar fra advokat er sendt medlemmene på Facebook. 



Styret etterlyser bedre kanaler for å nå alle medlemmene.  Facebook når mange, men langt fra alle.  
Styret beklager om noen mangler denne kommunikasjonen. 

Styret har sammen med Kjell Åge Kvamme hatt møter med Vaksdal Kommune og stilt kritiske 
spørsmål til det arbeidet som foregår i Grupo (grustaket).  Vi har bedt kommunen vurdere om bu og 
driveplikten til Ronny er gitt på feil grunnlagt. (avvist av kommunen) Styret vurderer å jobbe videre 
med dette da det er klare avvik på gården som tilsier at det ikke skulle vert gitt bu og driveplikt (ref. 
Strategiplan Vaksdal Kommune).   

 

Kontaktinformasjon Grunneier: 

Ronny Lilletvedt. Ronny_lill@hotmail.com tlf: 909 12 382 

 

Vedlegg: 

Regnskapet for veilaget  

Regnskapet for Hyttelaget 

Kommunikasjon med Advokat 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


